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Der blev afholdt ordinær generalforsamling (GF) for Lynæs Sejl- og Kajakklub 

(LSK) i klubhuset kl 10.07 – 12.30 den 13. marts 2022. 
 

Der var mødt 31 stemmeberettigede medlemmer. 

 

Pkt. 1 : Valg af dirigent. 

Formand Rune Tang Holbek bød velkommen, og foreslog Bent Larsen som dirigent. Bent blev valgt med 

applaus. Bent fastslog omkring GF’s lovlighed : 

• GF skal afholdes inden 15. marts; Ok 

• Der skal indkaldes til GF 6 uger før afholdelse; Det skete 15/1, så ok 

• Senest 4 uger før GF kan der indsendes forslag til formanden; Der er ikke modtaget forslag. 

• Senest 2 uger før GF skal materiale og endelig dagsorden fremsendes, såfremt der er modtaget 

forslag. Materiale og regnskab blev fremsendt 25/2, så også ok. 

• 9. marts blev der sendt reminder med information om, hvem der er på valg.   
 

Dirigenten spurgte om der var indvendinger mod GF’s indvarsling ? 

Det var der ikke, hvorfor indkaldelsen erklæredes gyldig og generalforsamlingen dermed beslutningsdygtig. 
 

Pkt. 2 : Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

 

De enkelte udvalgs beretninger blev ikke gennemgået på GF, idet de var udsendt i skriftlig form på forhånd. 
Formanden berettede om perioden fra september 2021 frem til GF, og fremhævede følgende punkter : 

• Tiden siden den udskudte GF i september har stadig budt på Corona-restriktioner, men dog 

væsentligt færre end tidligere. De manglende aktiviteter under Corona’en har desværre haft til følge, 

at juniorerne er faldet fra, og vi skal starte stort set på bar bund. 

• Der har dog været samarbejde med skoler i Halsnæs Kommune, og det ser ud til at fortsætte ind i 

2022, blandt andet sammen med SFO’erne. 

• LSK har haft en Youngster-repræsentant, men det er stoppet da Louise er flyttet fra kommunen. 

• WOW-holdene mønstrer nu 25 deltagere, og vi har måttet sige nej til flere, fordi der ikke var ledige 

tider og instruktører til J/70. WOW-holdene vil også gerne i gang med kapsejlads, så på mange 
måder ville det være ønskværdigt med en J/70 mere. Bestyrelsen vil derfor undersøge om det kan 

lade sig gøre, både mht. finansiering og frivillige kræfter. 

• LSK har deltaget i Liga-sejladserne, og opnåede en 9. plads ud af 21 deltagende klubber. 

• Der blev holdt flere stævner i årets løb, og der skal lyde et stort tak til de frivillige, der muliggjorde 

det. Dog var der et klart signal fra de frivillige, at de ikke står klar til flere stævner, så hvis LSK skal 

fortsætte som arrangør, skal der nye kræfter på banen. 

• Mangel på frivillige kræfter var også årsagen til, at LSK måtte melde fra som arrangør af DM i 

Folkebåd. 

• Onsdags-kapsejladserne er i god gænge, med op mod 15 både på banen. 

• Da alle distancesejladser blev aflyst i 2021 pga Corona, tog gode folk fra LSK initiativet, og stiftede 

”Butterfly Cup”, som fik god tilslutning og en del publicity. Cup’en arrangeres også i 2022.  

• Der blev holdt en meget velbesøgt jolle-dag i det tidlige efterår, med Sofie Bomstærk som 

omdrejningspunkt. 

• Kajakroernes aktiviteter var på sædvanligt niveau, trods Corona. De har også været de bærende 

kræfter bag den nye flisegang fra kajakhotel til broerne, og det har pyntet meget ! 

• Halsnæs Kommune støtter LSK med en ny RIB, og vi har fået ”Corona-kompensation”. RIB’en er 

dog forsinket, da den produceres i Ukraine (!) 
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• Klubhusudvalget har – igen – gjort en stor indsats på talløse opgaver, så derfor stor tak til dem. Det 
viser igen, at uden frivillige, ingen klub ! 

• Ligeledes en stor tak til alle instruktører i kajak-, WOW-, Sejlerskole- og juniorudvalg ! 

• Årets stander blev givet til Berit Christiansen 

 

Dirigenten bad om spørgsmål og kommentarer til beretningen. Følgende meldte sig : 
 

Mads Christensen : Hvad ligger der bag formandens ord om ”manglende hænder”; Faldende medlemstal 

eller manglende engagement ? RH svarede, at det er manglende engagement. Medlemstallet er ikke faldende. 
Mads opfordrede endvidere til en medlemsundersøgelse, for at få afklaret hvad medlemmerne efterspørger. 

 

Beretningen blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 

 

Pkt. 3 : Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Hanne Simonsen gennemgik regnskabet for JC Jensen’s fond, og bemærkede at der i 2021 ikke har været 
nogen bidrag eller gaver, og hun opfordrede til at man søger om midler fra Fonden.  

Fondens beholdning er øget via bidrag (fra Afriggerfest) samt med aktieafkast. 

 
Mads Christensen spurgte, hvem J.C. Jensen var ? 

Hanne Simonsen og Henrik Wamsler berettede, at han var æresmedlem, der var aktiv omkring klubbens 

stiftelse, og gik op i at skaffe midler så juniorer kunne deltage i stævner.  

Udvalget fortsætter med uændret sammensætning (Hanne, Ejler og Henrik Wamsler). 
 

David Ipsen (DI) fremlagde regnskabet, og bemærkede at det er godkendt af de interne revisorer samt 

underskrevet af bestyrelsen. 

 
David Ipsen’s kommentarer til regnskabet omfattede : 

 
- Medlemstallet er svagt stigende, men med forskydninger, idet antallet af medlemmer under 25 år er 

faldet, stabilt > 60 år, men steget i intervallet 25-60 år. Stigningen skyldes WOW-holdene. 

Gennemsnitsalderen i klubben er nu 58 år. 
- Da vi har fået Corona-tilskud, samtidigt med at udvalgene har haft brugt mindre end normalt (61 tkr i 

2021 mod 117 tkr i 2020), så er overskuddet ekstraordinært stort : +167 tkr mod budget +7 tkr 

- J/70 har givet et overskud på 11 tkr mod et underskud i 2020 på 16 tkr. Mads Christensen spurgte, 

hvor indtægterne kommer fra. DI svarede, at det er WOW-holdenes egenbetaling samt Sejlerskolens 
”leje”. 

- Investeringerne omfatter køb af ny opvaskemaskine, samt etablering af sti fra Kajakhotellet. 

- Hanne Simonsen spurgte om gebyret for deltagelse i Ligastævnet ikke burde regnes som en ”J/70-
udgift”. DI svarede, at gebyret på kr 13.500 er et stævnegebyr, som er uafhængigt af, om selv har en 

J/70 eller ej. Peer Bent Nielsen støttede, at de to ting ikke skal blandes sammen. 

- DI foreslog, at overskuddet på 167 tkr disponeres således, at der afsættes 2 x 23 tkr til henholdsvis 
indkøb af nyt materiel og klubhusfornyelse, Resten overføres til egenkapitalen. 

- DI redegjorde for de likvide beholdninger på 457 tkr. Heraf er 150 tkr skyldige midler til brugerne af 

kajakhotellet,  og 118 tkr er reserveret til indkøb af nyt materiel og klubhusfornyelse. Dermed er der 

181 tkr til reel disposition, herunder også til dækning af udgifter indtil kontingenter er indløbet. 
- Hanne Simonsen foreslog, at nogle af de indkomne Corona-midler bliver brugt til familie 

arrangementer for medlemmerne. 
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Regnskabet blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 

 

Pkt 4 : Behandling af indkomne forslag 

Dirigenten understregede, at vedtagne vedtægtsændringer træder i kraft omgående, hvilket har betydning for 
de efterfølgende valg. 

 

Gert Møller gennemgik bestyrelsens forslag til ændringer af vedtægterne, som er motiveret af : 

• Ifølge de gamle vedtægter kan GF kun afholdes ved fysisk fremmøde, og det har været et stort 

problem under Corona-pandemien. Derfor bør det være muligt med virtuel GF og elektronisk 
afstemning, når der er forsamlingsforbud. 

• Udmeldelsesfristen er i de gamle vedtægter 30. november, men på dette tidspunkt kender man ikke 

kontingentet for det kommende år. Der indføjes derfor en mulighed for at melde sig ud op til 7 dage 

efter GF, hvis der vedtages ekstraordinære forhøjelser. 

• Forretningsudvalget (FU) har styret klubben i 2020, hvor bestyrelsen ikke måtte mødes grundet 
Corona-restriktioner. Der er dog ingen klare økonomiske rammer i de gamle vedtægter, og det 

præciseres, at FU kan agere på samme niveau som bestyrelsen. 

• Det er svært at rekruttere bestyrelsesmedlemmer, og ifølge de gamle vedtægter er der ikke færre end 

16 medlemmer. Det skæres ned til 11, så nogle udvalg ikke skal stille en formand til bestyrelsen, og 
så klubhusforvalteren ikke er bestyrelsesmedlem. Endvidere er næstformanden ikke længere en 

separat rolle, men udpeges af bestyrelsen selv blandt de 11 bestyrelsesmedlemmer. 

• Behov for lidt ”oprydning”, så overgangsbestemmelser der nu er irrelevante fjernes, og forløbet 

omkring indkaldelse til GF præciseres. 

 
Peer Bent Nielsen foreslog, at ”ekstraordinære kontingentforhøjelser” præciseres. Det blev vedtaget at 

formulere det som ”mere end 3 gange stigningen i netto pristal indekset”. 

 
Forslagene til vedtægtsændringer blev gennemgået paragraf for paragraf, og vedtaget enkeltvis. Alle 

ændringer blev vedtaget enstemmigt. 

 

Pkt 5 :Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til godkendelse 

David Ipsen (DI) gennemgik budgettet, og knyttede følgende kommentarer til det : 

• Investeringsplanen viser, at vi forventer at investere 252 tkr i 2022, men kun 64 tkr tages af klubbens 

egne midler; Resten er betinget af sponsorater. 

• Budgettet for 2022 viser et overskud på 49 tkr, men fradrages reservationerne til klubhusfornyelse og 

indkøb af nyt materiel, er der stort set et nul-resultat. 

Peer Bent Nielsen foreslog at lægge konti i banken sammen, for at spare gebyrer. DI opfordrer til at 

medlemmerne betaler ved at registrere deres Dankort; Visa- og Mastercard giver store udgifter for klubben. 

Budgettet for 2022 blev enstemmigt vedtaget ved håndsoprækning. 
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Pkt. 6 : Fastsættelse af kontingent 

Kontingentet for 2022 er fastholdt uændret i forhold til 2021, og blev enstemmigt vedtaget ved 

håndsoprækning. 

Pkt 7 : Valg 

1. formand – lige år; Rune Tang Holbek blev genvalgt. 

2. kasserer – ulige år, men David Ipsen fratræder. Gert Møller blev valgt. 
3. sekretær – lige år. Da Gert Møller jf. punkt 2 fratrådte, blev posten ledig. Heidi Ipsen blev valgt 

til posten (og er desuden formand for Sejlerskoleudvalget)  

4. 2 kritiske revisorer : Peer Bent Nielsen og Johnny Aas blev valgt uden modkandidater 

5. Valg af suppleant til forretningsudvalget : Bent Bennedsen blev valgt uden modkandidater 
6. Valg af udvalgsmedlemmer og klubhusforvalter jf. § 13 

1. Sejlerskole : Heidi Ipsen fortsætter 

2. Fest & Aktivitetsudvalg : Mette Jakobsen fortsætter, men er alene i udvalget og vil 
meget gerne have flere ! 

3. Klubhusudvalg : Tom Winther Hansen fortsætter 

4. PR-udvalg : Nina Møller fortsætter 

5. Kapsejladsudvalget : Der søges både en formand og en ”web-mand” ! 
6. Juniorudvalget : Bent Bennedsen fortsætter 

7. Kajakudvalg : Leif Rygaard fortsætter 

8. Klubhusforvalter : Nina Møller fortsætter  

 

Pkt 7 : Eventuelt. 

Formanden takkede David Ipsen for indsatsen som kasserer. 

Hanne Müller spurgte, om bestyrelsen har forslag til det igangværende arbejde med ny lokalplan. Formanden 

fortalte, at klubben har brug for mere plads til udstyr og joller, og gerne vil have mulighed for at opføre en 

bygning til opbevaring af materiel. Formanden blev opfordret til at tage til orde på det kommende 

borgermøde i Gjethuset, og herunder udtale støtte til at havnen kan opføre 5 overnatningshytter. 

GF blev afsluttet kl 12.30, og formanden takkede Bent Larsen for kyndig & myndigt at have dirigeret 

forsamlingen. 

 

 
 

Den :    Den :  

 

 
 

Bent Larsen, Dirigent   Gert Møller, Referent 


